

## Private Tour

### 4 Days 3 Night Hanoi ~ Halong (Overnight on Cruise)

CODE: HHC 4D3N HANOI – HALONG ( OVERNIGHT ON CRUISE)

**Day 1: Arrival in Hanoi**

(Dinner)

Upon arrival at Noi Bai International Airport, our representative will meet and receive the tourists then travel by private car/bus with guide to downtown Hanoi to visit **Ho Chi Minh Mausoleum, Ba Dinh Square, Uncle Ho's Stilt House, One Pillar Pagoda** then have dinner at a local restaurant and check-into hotel in Hanoi.

**Day 2: Hanoi – Halong**

(B/L/D)

After having breakfast in the hotel, tourists will be fetched toward **Halong Bay**- a UNESCO World Heritage site (165km driving one way- 3.5hours drive). This will be an opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River, so there will be plenty of chance in taking photos of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Upon reaching Halong, tourists will aboard the cruise to begin its itinerary; which involves enjoying welcome drink, brief introduction regarding the cruise, checking-into cabin, having lunch, enjoying the sight and taking the picture of Halong bay, visiting **Sung Sot Cave**, participating **Cooking Demonstration and Food Decoration Class** with the chefs, having dinner, squid fishing, karaoke and others.



**Day 3: Halong – Hanoi**

(B/L/D)

In the morning 6.30am, tourists can wake up to an amazing dawn on the cruise and participate in **Tai-Chi Lesson** on sundeck, have breakfast while also enjoying Vietnam coffee or tea. At 8am, tourists can join tour guide in climbing mountain for a better and higher position for checking Halong in a panoramic view. Afterward, tourists can return to the cruise for freshening up and prepare for checking-out the cabin at 9.30 and have an early lunch in an hour; the cruise will then head back to the dock for disembarkation and go back to Hanoi. After reaching Hanoi, tourists can visit the **Hoan Kiem Lake (Restored Sword Lake)**, shopping at **36 Old Quarter**, enjoying Vietnam's famous **Water Puppet Show**. After having breakfast at a local restaurant, tourists can check-into hotel.

**Note:** Itinerary mentioned for cruise are only for reference purposes as they maybe changed depending on Cruise

**Day 4: Departing Hanoi**

(Breakfast)

After having breakfast in the hotel, tourists will have free time before heading to the airport for a flight home.

Hotel / Cruise Category		Price (Per pax)				
Hanoi	Halong	2 pax	3-4 pax	5-7 pax	8+ pax	Single room
Authentic 3* Vietview 3* L'Heritage 3* Larosa 3* Pomihoa 3* 3*	Oriental Sail 3*  V' Spirit 3*	\$660	\$590	\$520	\$480	+ \$135
Golden Silk 4* The Ann 4* Candle 4* O'Gallery Premier 4* Chalcedony 4*	Calypso 4*  Bai Tho's Victory 4*	\$730	\$660	\$605	\$550	+ \$205

**Package Include:** Private Chinese or English tour guide, accomodation and breakfast, all listed meals, private transportation vehicle, Halong Cruise

**Package Exclude:** Flight ticket, airport tax, personal expenses, personal insurance, other languages guide

**Optional tour:** 1) Trishaw to visit the 36 Old Quarter (\$15/trishaw)

2) Vietnamese traditional massage in Halong Bay for 1hour30min (\$30/pax)

**Tour validity:** 01 January to 30 September 2018



NO.1 Lot 20171, Jln Laksamana Abdul Razak, km2 Jln Tutong, Bandar Seri Begawan  
BA2111P.O.Box 696, Bandar Seri Begawan BS8671, Brunei Darussalam

Contact: **tour - (673) 222 8668 Ext: 212**  
**673 7221067**

Email: **tour5@bruneitourism.com**

## 私人旅游

### 4天3夜游河内~下龙湾（船上过夜）

CODE: HHC 4D3N HANOI - HALONG (OVERNIGHT ON CRUISE)

#### 第一天： 抵达河内

(晚餐)

抵达内排国际机场后由专业导游迎接前往河内中心参观胡志明纪念馆， 巴亭广场， 胡志明主席故居以及一桩寺。晚餐於当地餐厅后，入住酒店休息。

#### 第二天： 河内 — 下龙湾

(早 / 午 / 晚餐)

早餐后，乘车前往广宁省的下龙湾（距离河内160公里，大约3,5个小时）（一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产，也刚刚成为新世界七大自然奇观之一）路途中游客可以在车上欣赏与拍照北越最大稻田平原的风景。抵达下龙湾后就开始游轮行程。邮轮行程包括享用欢迎饮料，入住邮轮房间，享用午餐，欣赏美景，给下龙湾漂亮景点拍照，参观钟乳石洞，参加与厨师们学做越南菜，享用晚餐，自由活动以及在船上钓鱼，唱卡拉OK等。



#### 第三天： 下龙湾 — 河内

(早 / 午 / 晚餐)

早晨6.30时游客可以参加太极拳班；后吃早餐以及慢慢享受越南咖啡与绿茶。8点时，游客可以跟随导游爬山，在较高的角度拍下龙湾风景。回到邮轮后游客可休息至9.30退房时间。一小时后再船上享用午餐，然后返回码头，乘车回河内。到达河内后观光市内著名的还剑湖，逛36古式街道购物，欣赏越南出名的水上木偶戏表演。晚餐於当地餐厅后，入住酒店休息。

**注： 邮轮的行程仅供参考，可能因不一样的邮轮而变更**

#### 第四天： 离开河内

(早餐)

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束4天快乐旅程。

区域 (酒店/游轮)		价格/人				
河内	下龙湾	2人	3-4人	5-7人	8人+	单房
正宗酒店 3* 拉罗萨酒店 3* 波密豪酒店 3* 遗产酒店 3* 越南景区酒店 3*	东方之帆 3* V精神经典游轮 3*	\$660	\$590	\$520	\$480	+ \$135
安妮酒店 4* 金丝精品酒店 4* 玉髓酒店 4* 超级蜡烛酒店 4* 奥加勒瑞精品酒店 4*	卡里普索邮轮 4* 胜利邮轮 4*	\$730	\$660	\$605	\$550	+ \$205

**团费包括：**中文或英文导游服务，酒店住宿及早餐，所列用餐，全程私人旅游用车，下龙湾游轮

**团费不包括：**机票，机场税，个人支出，个人旅游保险，其它语言导游服务

**自费项目：**1) 游客可以坐一坐三轮车，尽情欣赏河内久负盛名的三十六行古街（\$15/三轮车）

2) 在下龙湾享受越南传统按摩 1小时30分钟（\$30/人）

**有效日期：**1月1日 至 9月30日 2018



NO.1 Lot 20171, Jln Laksamana Abdul Razak, km2 Jln Tutong, Bandar Seri Begawan  
 BA2111P.O.Box 696, Bandar Seri Begawan BS8671, Brunei Darussalam

Contact: **tour - (673) 222 8668 Ext: 212**  
**673 7221067**

Email: **tour5@bruneitourism.com**